
Sognefogedparkens grundejerforening 
 

Referat af ordinær generalforsamling d. 24. februar 2016 

Tilstede: Erik Molnit, Flemming Olesen, Kim Pedersen, Henrik Fjordager & Mads Blume 

Medlemmer: 13 stemmeberettigede. 

 

Dagsorden: 

1. Valg af dirigent: 

 

Bestyrelsen foreslog Ib Elberg, der var ikke andre og Ib blev valgt. Ib kunne konstatere at 

generalforsamlingen var lovligt indkaldt og beslutningsdygtig. 

 

2. Valg af stemme tællere: 

 

Arne & Hanne blev valgt til stemmetællere. 

 

 

3. Bestyrelsens beretning: 

Erik fremlagde beretning for 2015. Beretning kan ses på www.buskparken.dk  

 

Dirigenten åbnede for spørgsmål: 

Der blev spurgt omkring færdiggørelsen af petanque banen, og hvorfor bestyrelsen ikke havde 

rykker for færdiggørelsen i rette tid. 

SVAR: det var aftalt med Bjarne (Gartner) at han blot kunne gøre arbejdet færdig så hurtigt som 

muligt. 

 

I løbet af sommeren 2015, havde bestyrelsen givet lov til et arrangement på vores fælles grønne 

område. Dette havde vi en lille snak omkring hvordan vi skulle takle sådanne arrangemneter 

fremover. Der havde været klager om at der var busser som havde brugt Blåbærvej som 

aflæsningsplads til arrangementet. 

 

http://www.buskparken.dk/


4. Fremlæggelse af revideret regnskab for det seneste år. 

5. Fremlæggelse af budget. 

 

Flemming fremlægger budgetter.  

 

Hanne: ønsker at indtægter og kontingent skal opdeles så det gøres overskueligt. 

 

 Der er meget snak omkring de manglende betalinger for kontingent. 

Alle opmødte er enige om at give bestyrelse lov til at bruge advokat og få rykket alle dem som ikke 

har betalt kontingent de sidste år. 

 

Arne: nævner at vores forsikring ikke er lovpligtig men god at bevarer for bestyrelsen. 

 

Generelt blev budgettet gennemgået og godkendt.  

 

 

6. Indkomne forslag. 

 

- Indkøb af æblepresse, og afholdelse af en dag, hvor foreningens medlemmer plukker og presser 

æblesaft og fylder den på flasker. Herefter kan saften fordeles eller sælges. (Aksel Wolter, Hybenvej 

14) 

SVAR: Bestyrelsen har undersøgt om lån af æble presser hos mini byen. Axel kan indkalde til 

arrangement og Erik vil meget gerne hjælpe med at presse æbler. Vi gør ikke mere ved dette da der 

er stor forskel på æble produktionen fra år til år. 

 

 

7. Valg af bestyrelsesmedlemmer 

Jørgen Jensen (Brombærvej 16) indtræder som nyt bestyrelses medlem. 

Anders & Henrik er stemt ind igen som suppleanter. 

 

8. Valg af bilagskontrollanter og en suppleant. 

Alle 3 billagskontrollanter er genvalgt. Pia, Aksel & Hanne. 

 

 

9. Evt.: 

Der bliver spurgt om bilagskontrollanter gennemgår alle bilag. 

SVAR: De kigger regnskaber og godkender. 

 

Ib roser bestyrelsen for det frivillige arbejde som bliver gjort. Takker  



 


